
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 5/20 

OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 14.9.2020 v 18:00 hod 

Přítomni: 

 

 

 

Zapisovatel: 

Omluvili se: 

Neomluveni: 

Za SVJ: 

Host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Ivan Kapusta, Aleš Kerner, Juraj Kozák, Josef Krištof, Ondřej Skřivan, Alexandr 
Špalek, František Záleský, Petr Vávra, Martin Hlavatý, Šárka Zmeková, Jan Harsa, Hana 
Žampachová, Jan Lenk, Svatava Keltnerová 
Šárka Zmeková 
Zdeňka Balšánková 
x 
x 
x 

Člen RM, ZM: Silvia Doušová, místostarostka   
Příští jednání: bude oznámeno 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

 

Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem jednání:  

o úkoly z minulých jednání, informační update, 
o žádost o nové členství, 
o dopravní generel, 
o ostatní.  

 
Úkoly z minulých setkání, informační update, úvodní diskuze: 

o Deratizace: aktuální požadavky splněny, díry zasypány. 
o KnihoBudka: finalizuje se. 
o Kontrola a oprava oplocení parkoviště Na Studních – u Leporu: pozemek není města – 

zásahy jsou komplikované – dle možností opraveno. 
o Připravit informační tabuli pro horní část Šipší: navrhnout rozměry a dát vědět do rozpočtu. 
o Zrušení složenek za odpady: když se pošle e-mailová adresa paní Bulánkové, odešle na ní 

možnost placení QR kódem, město by mohlo připravit leták s možnostmi plateb na nástěnky. 
o InterCora přechod – chodník: není pozemek města, přesto je v jednání. 
o TS: ořezaly keře v ulici 17. listopadu, za Mamutem není pozemek města – nepořezáno dle 

možností. U Kauflandu pozemky Kauflandu, město žádalo o ořez stromů, keřů. 
o Zónové čištění: značky budou přelepeny od nového roku, úklid probíhá od 7 hod. (změnit na 

8, jak bylo domluveno a oznámeno občanům), ale parkovat se smí do 8. Pokud budou 
odletující kamínky od sekaček ničit auta, mají to obyvatelé vyfotit a poslat OsV – předání 
panu Jägerovi. 
 

Volba nového člena OsV: Mgr. Lukáš Seifert. Přítomní členové OsV Šipší HLASOVALI jednohlasně ,,ANO“. 

                             Osadní výbor tímto žádá zastupitelstvo města o hlasování o doplnění nového člena OsV. 
 
Dopravní generel: 

o 5 priorit DG: Přítomní členové OsV Šipší dnes HLASOVALI jednohlasně „ANO“ a potvrdili 
předcházející volbu. Dále viz. zápis č.4/20 - formálně potvrzena předcházejí ,,Per rollam“ 
volba Martina Hlavatého.  

o Parkoviště ul. Opletalova - „trafostanice“: Info z vedení: Pan starosta si vzal na starosti a 
bude kontaktovat pana Havlíčka (dodavatele). Dobíjecí stanice nejsou v plánu, kvůli malé 
poptávce. Mohl by se pan Janál příště účastnit schůze OsV, aby vysvětlil možné překreslení 
projektu? 

o Silnice na ,,Šalátkově“ náměstí: Info z vedení: Parametry zatáčky jsou v pořádku. Prověřit, 



zda informace byly k zatáčce Jana Zajíce, a ne od kruháku. 
o 23.9. zasedá pracovní skupina k DG, pan Suchánek se zúčastní. 
o Objekt bývalé družiny ZŠ Jana Palacha: 

o OsV opakovaně krát žádá vedení města (prosí) o zaslaní slíbené a objednané studie 
Družina Jana Palacha. Případně určení termínu veřejného projednání.  

o Info z vedení: Galerie Felixe Jeneweina se do družiny nakonec stěhovat nebude. 
V plánu je nastěhování spolků. Bude patrně řešeno výpůjčkou na dobu neurčitou 
(dobu omezenou-5let). Ještě ¼ družiny je neobsazena, bude vyhlášeno výběrové 
řízení, bude vyvěšeno na vývěsce města. Okna v družině zkontrolována, v plánu 
města je vyměnit příčky mezi okny, a to by mělo zamezit úniku tepla.  

o V OsV vyvstaly otázky a prosíme RM o odpovědi: Kde budou spolky parkovat? Budou 
se starat o zahradu nebo údržbu bude platit město? Kdo bude platit opravy? Kolik 
bude stát oprava oken? 

Ostatní, diskuze, různé: 

o Přemístění části laviček na „Šalátkově náměstí“- 1/2 na 1/2 pod alej do stínu a na 
sluníčko, aby lavičky v teplých dnech nezůstávaly prázdné a stojící lidé se nemačkali 
ve stínu. HLASOVÁNO OsV jednohlasně ANO, doporučujeme. 

o Nové LED osvětlení: TS vidí jen když spadne jistič, občané by měli nahlásit na 
dispečink lampy, které nesvítí. Každá lampa má kód. 

o „Ukliďme svět, ukliďme česko“: OsV se zúčastní celorepublikové akce úklidu. Od TO 
dostaneme příslušné vybavení. OsV vyzývá zástupce spolků KS a Sluníčko, které se 
mají přestěhovat na Sídliště, aby se přidaly. 3.10. od 9hod. Akce bude příjemně 
zakončena. Poslat upozorňující mail účastníkům den předem. HLASOVÁNO 
jednohlasně ANO. 

o Žádost o opravu laviček v parku u ul. 17. listopadu: není pozemek města, ale lavičky 
se opravit musí, hrozí nebezpečí úrazu. Fakticky již v procesu. HLASOVÁNO 
jednohlasně ANO. 

o OsV žádá TS, aby pohlídaly, že bude retardér v ul. Ortenova uveden do původního 

stavu. 

o Hřiště „Ostrov“: chybí prkno v lezecké stěně, uvnitř jsou odpadky. 
o Pobídky lékařům: Město nabízí novým lékařům benefity, aby v Kutné Hoře chtěli 

pracovat. Přesto je počet lékařů kritický. Nová obvodní lékařka na Národního odboje 
nabírá.  

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

o TO: Žádost o opravu laviček v parku u ul. 17. listopadu (probíhá)  
o TO: Mohl by se pan Janál příště účastnit schůze OsV, aby vysvětlil možné překreslení projektu? 
o RM: OsV vyvstaly otázky okolo Družiny a prosíme RM o odpovědi: Kde budou spolky parkovat? Budou 

se starat o zahradu nebo údržbu bude platit město? Kdo bude platit opravy? Kolik bude stát? 
o RM: OsV opakovaně krát žádá vedení města (prosí) o zaslaní slíbené a objednané studie Družina Jana 

Palacha. Případně určení termínu veřejného projednání.  
o TO: Přemístění části laviček na „Šalátkově“ náměstí. 
o TS: OsV žádá TS, aby pohlídaly, že bude retardér v ul. Ortenova uveden do původního stavu. 
o TO: Hřiště „Ostrov“: chybí prkno v lezecké stěně, uvnitř jsou odpadky. OsV prosí o opravu. 
o TS: OsV prosí o vysekání pruhu pod zahrádkami, aby se dalo procházet. 
o RM: Hodně se na sídlišti vyskytují psy pobíhající bez vodítka a košíku. Jaké jsou možnosti? 
o TS: zarůstají chodníky, OsV prosí o vyčištění.  
o ZM: Žádost o nové členství: Mgr. Lukáš Seifert. 

Zapsala: Šárka Zmeková 

Ověřil: M. Suchánek 


